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I'm tired.                                                                خسته ام                        
Why?                                                                      چرا؟ 
Because                                                      ( زیرا ) چونکه 
Enough                                                                  کافی 
Enough money                                                  پول کافی 
Do you have enough money? اندازه کافی پول داری؟                     آیا به  
Dress                                                                      لباس زنانه 
a glass of water                                               یه لیوان  آب  
a glass of milk                       یه لیوان  شیر          
Fast                                                                          سریع 
Faster                                                                    ( سریع تر) تُندتر 
You speak too fast.       ( بیش  از حد سریع ) شما خیلی تُند صحبت میکنید                                   
We can go earlier.                                            ما میتونیم  زودتر بریم  
Why not?                                                              ( چرا که نه )  چرا نه ؟ 
______________________________  
 
How much is that book?                                اون کتابه چنده؟ 
It's forty dollars.                                                 چهل دلاره 
It's too expensive.                                            ( بیش از حد ) خیلی گرونه 
No, it's not expensive.                                    نه ، گرون نیست 
It's cheap.                                                             ارزونه 
 
What's that?                                                         اون چیه؟ 
That's for you.                 اون واسه توه                                    
Oh, thank you.                                                    اوه ،  متشکرم 
You're welcome.                                                خواهش میکنم 
 
I'm going to buy a car.               من خیال دارم یه ماشین بخرم                       
For my son                                                           واسه پسرم 
I'm going to buy a car for him.                      من خیال دارم یه ماشین واسش بخرم 
 
Why?                                                                      چرا؟ 
Do you want to go?                                           آیا میخوای بری؟ 
When do you want t o go?                              ی میخوای بری؟ک 
Why do you want to go? ری؟                                چرا میخوای ب  
 
Because                                                               ( واسه اینکه ) چون 
Why do you want to buy that car?             چرا میخوای اون ماشین رو بخری؟ 
Because it's very cheap.                               چون خیلی ارزونه 
 
Why do you want to go to the mall?          چرا میخوای بری پاساژ؟ 
Because I have to buy something.            واسه اینکه باید یه چیزی بخرم 
I don't want to speak with him.       ( مذکر ) نمیخوام با اون صحبت کنم             
 
Why not?                                                              ( چرا که نه ) چرا نه ؟ 
Would you like to have dinner with me?        ت میخواد با من شام صرف کنی؟دِل 
No, I can't have dinner with you.          نه نمیتونم با تو شام صرف کنم                
Why not?                                                               چرا نه؟ 
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Because I have to go to the store. مغازه به برم باید چون             
With my friend دوستم با                                                    
 
Who's your friend? کیه؟ دوستت                                           
 
You don't know her.                                         تو نمیشناسیش 
She's from Iran.                                                 اون اهل ایرانه 
 
Can you buy that car for me?                      میتونی اون ماشین رو واسم بخری؟ 
No, I can't.                                                            جواب منفی کوتاه 
Why not?                                                               چرا نه؟ 
Because it's very expensive. گرونه                       چون خیلی  
 
Yours is very expensive, too.                      مال تو هم خیلی گرونه 
Yes, but mine is better than that.               آره ، ولی مال من بهتر از اونه 
 
Can we go to a restaurant now?  
Why not?                                                              چرا که نه؟ 
Do you know a good restaurant?              آیا یه رستوران خوب میشناسی؟ 
Yes, I do.                                                               جواب مثبت کوتاه 
 
Can we go to the mall, too?                          آیا میتونیم پاساژ هم بریم؟ 
No, we can't.                                                       جواب منفی کوتاه 
Why not?                                                               چرا نه؟ 
 
Because it's late now.                                     چون الان دیره 
 
I'm tired.                                                                من خسته ام 
You're tired.                                                         شما خسته اید 
He's tired.    ( مذکر )  اون خسته است                                                         
She's tired.                                                          ( مونث ) اون خسته است 
 
Is your husband going to the supermarket?         آیا شوهرت داره میره سوپرمارکت؟ 
No, he's tired now.  ، اون الان خسته است                                           نه  
Are you tired?                                                     خسته ای؟ 
Yes, a little.                                                          آره ،  یه خورده 
 
I need some money. ل لازم دارم                                       من یه کم پو  
I can give you thirty dollars.                          میتونم  سی دلار بهت بدم 
 
That's not enough.                                            اون کافی نیست 
Enough                                      کافی                             
 
Do you have enough money?                    آیا پول کافی داری؟ 
I'm not sure.                                                         مطمئن نیستم 
I only have fifty dollars.                                   فقط پنجاه دلار دارم 
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I think that's enough.                                       فکر کنم اون کافیه 
Enough money                                                  پول کافی 
It's expensive.                                                    گرونه 
 
It's enough.             ه                                                         کافی  
Is it enough?                                                        آیا کافیه؟ 
No, it's not enough.                                          نه ،  کافی نیست 
Yes, it's enough.                                                آره ،  کافیه 
 
What do you want to buy with your money?          چی میخوای با پولت بخری؟ 
 
Dress                                                                     ( لباس زنانه )  باسل 
I want to buy a dress. یخوام یه لباس بخرم                                      م  
 
 
 مکالمه                                       
___________________________________  
 
 
 سلام  جیم . 
A: Hello, Jim.  
 
 سلام مینا .  حالت چطوره؟ 
B: Hello, Mina. How are you?  
 
 خوبم ، مرسی. شما چطور؟ 
A: Fine, thanks. And you?  
 
 من خوبم ،  متشکرم .
B: I'm fine, thank you.  
 
 من میخوام برم پاساژ، جیم . 
A: I want to go to the mall, Jim.  
 
 چرا؟ 
B: Why?  
 
 چونکه  میخوام  لباس بخرم . دلت میخواد با من بیای؟ 
A: Because I want to buy a dress. Would you like to go with me?  
 
 نه ،  مرسی. 
B: No, thanks.  
 
 چرا نه؟ 
A: Why not?  
 
 من امروز یه خورده خسته ام . آیا پول کافی داری؟  
B: I'm a little tired today. Do you have enough money?  
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 مطمئن نیستم . لباس چنده؟ 
A: I'm not sure. How much is a dress?  
 
 نمیدونم ،  شاید چهل دلار.  چقدر  داری؟ 
B: I don't know, maybe forty dollars. How much do you have?  
 
 من فقط  سی دلار تو کیف پولم دارم. 
A: I only have thirty dollars in my wallet.  
 
 اوکی .  بیا  بیست دلار واسه تو . الان تو پنجاه دلار داری.  
B: Okay. Here's twenty dollars for you. Now you have fifty dollars.  
 
 آیا فکر میکنی اون کافیه؟ 
A: Do you think that's enough?  
 
 فکر کنم هست.
B: I think it is.  
 
 مطمئنی؟ 
A: Are you sure?  
 
 آره هستم. 
B: Yes, I am.  
 
 خیلی خوب . خیلی ممنون.
A: Very well. Thanks a lot.  
 
 خواهش میکنم. 
B: You're welcome.  
_________________________  
 
 
How much is that dress?                          اون لباس چنده؟  
It's fifty-three dollars.                                      پنجاه و سه دلاره 
It's very cheap.                                                  خیلی  ارزونه 
 
Forty-eight                                                           چهل و هشت 
Seventeen                                                            فدهه 
Thirty-nine                   ُسی و نه                                          
Twenty-one                                                          بیست و یک 
 
Does your son live in Iran?                           آیا پسرتون ایران زندگی میکنه؟ 
No, he lives in Canada.                                  نه ،  کانادا زندگی میکنه 
Why does he live there?                                چرا اونجا زندگی میکنه؟ 
 
Because my daughter lives there, too.            چون دخترم هم اونجا زندگی میکنه 
My son lives with her. ی میکنه                                     پسرم با اون زندگ  
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Do you have enough cash in your wallet?        آیا به اندازه کافی پول نقد تو کیف پولت داری؟  
No, I don't.                                                            جواب منفی کوتاه 
Yes, I do.     جواب مثبت کوتاه                                                           
Can I borrow thirty-five dollars from you?           آیا میتونم سی و پنج دلار ازت قرض کنم؟ 
 
Sure                                                                        ( ًمطمئنا )  ًحتما 
Can you give me a coffee?                           میتونی یه قهوه بهم بدی؟ 
Sure                                                                        ًحتما 
Here you are.                                                      بفرمایید 
 
Does Shadi want to drink something?  
Yes, she does.                                                   جواب مثبت کوتاه 
What would she like to drink?                      چی میل داره بنوشه؟ 
 
She wants a glass of water.                      یه لیوان آب میخواد    
 
Glass                                                                       لیوان 
a glass of water, please                                 ًیه لیوان آب لطفا 
 
Do you have a glass?                                     لیوان داری؟ 
  
Because I want to drink some water.                چون میخوام کمی آب بخورم 
 
Milk                                                                          شیر 
a glass of water                                                  یه لیوان آب 
a glass of milk          یه لیوان  شیر                                            
Can I have a glass of milk?                          آیا میتونم یه لیوان  شیر داشته باشم؟ 
Sure                                                                        ًحتما 
 
Are you tired?            آیا خسته اید؟                                          
Yes, I am.                                                             جواب مثبت کوتاه 
No, I'm not.                                                          جواب منفی کوتاه 
Yes, a little.            آره ،  یه خورده                                               
 
How much is that dress?                               اون لباسه چنده؟ 
It's thirty-two dollars.                                       سی و دو دلاره 
That's not too expensive.                              اون خیلی گرون نیست 
I'd like to buy it.                                                   دلم میخواد بخرمش 
 
My husband                                                         شوهرم 
 
My husband and I                    شوهرم و من                           
My husband and I would like to go to the restaurant.      شوهرم و من مایلیم بریم  رستوران 
 

 در زبان فارسی میگیم "  من و شوهرم  .  اما در زبان انگلیسی میگیم "  شوهرم و من . 
  من  با یکی دیگه میاد ، اول باید اون رو بگیم و بعدا من  رو میگیم. اول جمله ،در انگلیسی وقتی 

 
My son and I                                                         من و پسرم 
My daughter and I                                             من و دخترم 
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You and I                   من و شما                                             
 
My husband and I drink a lot of milk.        من و شوهرم یه عالمه شیر میخوریم 
But my son doesn't drink any milk.               ولی پسرم هیچی  شیر نمیخوره 
 
What would you like to drink?         چی میل داری بنوشی؟             
a glass of water, please                                 ًیه لیوان آب  لطفا 
 
I don't understand what you want.             من نمیفهمم  شما چی میخواید 
You speak too fast.                                   ( بیش از حد ) شما خیلی تُند صحبت میکنید       
Fast                                                                        ( سریع ) تُند 
You speak very well.                                        شما خیلی خوب صحبت میکنید 
Very fast                                                                خیلی تُند 
You speak very fast.                                        شما خیلی تند صحبت میکنید 
 
You speak too much.                                       شما خیلی زیاد صحبت میکنید 
I'm sorry. You speak too fast.                      متاسفم ،  شما خیلی تند صحبت میکنید 
I can't understand you.                                   نمیتونم بفهمم چی میگید 
 
Faster                                                               ( سریع تر )  تندتر      
Cheap                                                                    ارزون 
Cheaper                                                                ارزون تر 
Early                                                                       زود 
Earlier تر                                                                   زود  
 
Your car is a good car.                                    ماشین شما ماشین خوبیه 
 
Your car is a better car.  
 
__________________  
 
Why?  
Why not?  
Why not today?  
Because  
Tired  
I'm tired.  
Enough  
Dress  
Drink  
Dress  
Sure  
Glass  
Glass of water  
Milk  
a glass of milk  
Early  
Earlier  
Good  
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Better  
_______________  
a good house                                                      یه خونه خوب 
a better house                                                    یه خونه یهتر 
 
Do you have enough money?                    آیا پول کافی داری؟ 
No, I need some money.                               نه ، کمی پول لازم دارم 
Can I borrow some from you?  کنم؟                   آیا میتونم کمی ازت قرض  
Sure.                                                                       ًحتما 
Why not?                                                              چرا که نه؟ 
 
My son wants a glass of water.               پسرم یه لیوان آب میخواد     
My daughter wants some milk.                   دخترم کمی شیر میخواد 
 
You have to drink a lot of water. بخوری آب عالمه یه باید تو                 
Water's good for you. واست خوبه آب                                     
 
Earlier                                                                     زودتر 
We can go there earlier.                                میتونیم زودتر بریم اونجا 
Faster                                                                     تندتر 
a little faster ورده تندتر                                                         یه خ  
Can you speak a little faster?                      آیا میتونی یه خورده تندتر صحبت کنی؟ 
Sure                                                                         ًحتما 
 
 
 

 

 


